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En relació a la Conferència de Presidents celebrada a Formentera aquest dimecres 28 de maig
de 2014, el President del Consell Insular de Formentera, Jaume Ferrer, realitza les següents
valoracions:

  

Avui ha estat un dia important per Formentera, ja que per primera vegada a la història s’ha
acollit a la Conferència de presidents, un acte de rellevància en la coordinació i presa de
decisions de la Comunitat Autònoma de les Illes Balears.

El Consell Insular de Formentera agraeix molt especialment la cordialitat i la normalitat amb
què els representants del Govern Balear i dels Consells insulars de Mallorca, Menorca i
Menorca han acudit a treballar a Formentera.

En quant als resultats de la conferència, el Consell Insular de Formentera lamenta
especialment l’oportunitat perduda d’haver mostrat unitat política per assegurar al poble de
Formentera que al mollet d’Es Caló no hi desembarcaran excursions.

Aquesta és una qüestió sensible que inquieta tota l’illa, i especialment els veïns d’aquesta
població, que es donava per solucionada per aquest estiu després del compromís verbal dels
representants de la Demarcació de Costes, i que ha tornat recentment a l’actualitat per
l’aparició d’informes tècnics favorables a aquesta activitat.

Formentera viu d’un model turístic basat en el paisatge i la tranquil•litat i hagués set el desig
d’aquesta institució una manifestació rotunda per part del President de la Comunitat Autònoma
que garantís que aquest model perdurarà. Lamentablement aquesta manifestació no s’ha
produït.

Ara el Consell Insular treballarà amb totes les seves forces per evitar que Es Caló sigui destí
d’excursions per mar i lloc d’instal•lació de pantalans flotants . Volem recordar que el Consell
Insular ja ha emès dos informes tècnics contraris a totes dos propostes.

Sobre les prospeccions, valorem la ratificació per part de tots els assistents del seu
posicionament contrari, però trobem a faltar accions més actives conjuntes per fer valer
aquesta unitat a Madrid, que és on hi ha el poder de decisió.

En quant a la resta de punts del dia no hi hagut avenços rellevants, excepte en el cas del deute
amb els Consells, on el Govern ha manifestat que quedarà exhaurit abans de la finalització
d’aquesta legislatura.
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